

To: 5.1.2e, 5.1.2e, 5.1.2e (5.1.2e) | 5.1.2e @minvws.nl]
Cc: 5.1.2e, 1.d., 5.1.2e (5.1.2e) | 5.1.2e @minvws.nl]
From: 5.1.2e, 5.1.2e (5.1.2e)
Sent: Tue 11/10/2020 3:19:23 PM
Subject: human challenge studie, donderdag graag bespreken (na Plan van Aanpak)
Received: Tue 11/10/2020 3:19:24 PM
[201110 CONCEPT tekst Human Challenge Model opdracht BV.docx](#)

Beste 5.1.2e

Het ei is nu bijna gelegd over de human challenge studie. Ik leg het nu ter beslissing aan jou voor, kunnen we donderdag ook tijdens ons po/overleg bespreken.

Wat ik/we ondertussen gedaan hebben sinds de vorige keer dat ik het aan je voorlegde ;-):

1. Met 5.1.2e besproken om het zo te doen, zoals in brief beschreven en onderstaand..
2. Ik heb ook reactie van 5.1.2e op de brief gehad. En haar input verwerkt.
3. En ZonMw kan zich er ook zo in vinden. Brief is met hun afgestemd.
4. En van 5.1.2e/FEZ geleerd dat we vrij snel hier budget voor kunnen regelen, als we dit willen. We krijgen dit wel mee in het mandje van Covid.

Als we donderdag eerst plan van aanpak bespreken, dan wordt de samenhang met wat we willen gaan doen, verder duidelijk. En dan kan jij ook nog wat vinden wat slim is om de financiering te regelen:

1. Doen we een claim voor 5.1.2b in de COVID mand
2. Of doen we gelijk een grotere claim voor onderzoek/infrastructuur rondom vaccins (en pandemic preparedness)
3. Of toch mee laten lopen in therapie cq clinical trial network

FEZ heeft geen voorkeur. Het mandje wordt toch gevuld...

Mijn voorkeur is om de 5.1.2b voor deze studie te claimen, dus optie 1. Ook omdat proces nu toch al lang loopt.

Als jij het hier mee eens bent (bespreken we donderdag), dan gaan we de puntjes op de i zetten. Het definitief regelen van het geld, zorgen dat PG/5.1.2e geïnformeerd worden dat we de lijn doen zoals ik met hem heb afgestemd, en dan de brief in Marjolein doen. en evt verdere besluitvorming (moet DG/minister dan ook akkoord geven?)

Als niet, dan stel ik voor dat we dit LUMC moeten laten weten.

Ok?

Groeten 5.1.2e